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Voorwoord 
 
 
 
 
 
Lieve collega's, ouders, leerlingen en vrienden van Centrum Ganspoel 
 
Het is met een mix van gevoelens dat ik afscheid neem van het centrum dat voor de 
afgelopen 24 jaar mijn tweede thuis is geweest. In 1996 stapte ik hier voor het eerst binnen 
als student van de lerarenopleiding, vol bewondering voor de werking en de mensen die 
hier dag in dag uit het beste van zichzelf gaven voor blinde en slechtziende kinderen. 
 
Toen ik in 2000 de kans kreeg om hier te komen werken, voelde ik me vereerd en vol 
energie om mijn steentje bij te dragen aan deze bijzondere en uitdagende opdracht. Ik 
raakte al snel gefascineerd door de combinatie van autisme en een visuele beperking en 
dook dieper in de materie door extra studies te volgen en mijn kennis te verbreden. 
De voorbije jaren heb ik verschillende rollen mogen vervullen binnen Centrum Ganspoel, 
van leerkracht tot beleidsmedewerker en uiteindelijk directeur. Elk van deze rollen bracht 
nieuwe uitdagingen met zich mee, maar telkens weer gaven ze me de energie en de 
motivatie om het beste van mezelf te geven en het verschil te maken voor de kinderen 
en jongeren die hier hun thuis vonden. 
 
Als ik terugblik op mijn tijd hier, kan ik enkel met trots en dankbaarheid terugkijken. Ik ben 
dankbaar voor de vele kansen die ik heb gekregen, voor de eer om deel uit te maken van 
dit unieke team en voor de energie die ik heb gekregen van de uitdagende projecten en 
taken die op mijn pad kwamen. 
Ik draag Centrum Ganspoel voor altijd mee in mijn hart en zal de herinneringen aan de 
bijzondere momenten die ik hier mocht beleven koesteren. Ik kijk met vertrouwen naar 
de toekomst en weet dat ik hier altijd welkom zal zijn.  
 
Dank jullie wel voor alle steun, samenwerking en vriendschap die ik heb mogen ervaren. 
Ik zal jullie missen, maar neem afscheid met een glimlach op mijn gezicht en een warm 
gevoel van dankbaarheid. 
 
Tot ziens, lieve mensen van Centrum Ganspoel. 
 
Met warme groeten 
 
Katrien Strauven 
Directie BuBaO 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Laten we op reis gaan 
op de roze wolk 
loerend naar de zon 
zwevend van geluk 
 

Laten we op reis gaan 
met gespreide vleugels 
samen zachtjes landend 
deze tijd kan niet meer stuk 



 

 

BetOOG 
 

Informatie vanuit de Collectieve OverlegOrganen (COO) 

Tijdens de periode januari 2024 – mei 2024 kwamen beide overlegorganen samen in afzonderlijke 
vergaderingen op 22 januari voor het MFC, en op 8 februari voor het FAM.  Hieronder vindt u een 
samenvatting van de belangrijkste thema’s die aan bod kwamen tijdens beide vergaderingen. 
 
 

1. Installeren nieuw COO-FAM 
De uitslag van de verkiezingen voor het COO-FAM werd medegedeeld en de volgende personen 
maken voor een periode van 4 jaar (tot eind 2027) deel uit van het COO: 

Verkozen leden: 
 
Marc De Greef Huis 16 
Tom Coenegrachts Poelhuis 6 
Jan Lenaers Poelhuis 2 
Eddy Mercy Huis 14 
Susy Laporte Poelhuis 2 
Kristine Van Nerum Poelhuis 3 
Serge Hollander Zuidkant 

 
Overige leden (vertrouwenspersoon, familielid): 
 
Willy Willox Huis 16 
Sandra Casteur Huis 16 
Inge Droesbeke Zuidkant 
Marc Rohaert Zuidkant 
Peter Simon Poelhuis 2 

 
Onder de aanwezige leden wordt een voorzitter, ondervoorzitter, secretaris, lid van de 
klachtencommissie, waarnemend lid in de bestuursraad en afgevaardigde in het COO-MFC 
verkozen: 
 

 Voorzitter :  Marc De Greef 
 Ondervoorzitter: Jan Lenaers 
 Secretaris : Eddy Mercy 
 Lid van de klachtencommissie :  Jan Lenaers 
 Waarnemend lid in de bestuursraad en afgevaardigde in het COO-MFC : Eddy Mercy 

 
2. Stand van zaken personeelsbezetting-personeelstekort 

Ruben Callewaert licht toe dat de situatie moeilijk blijft en dat er binnen het zorgteam FAM nog 
steeds zes openstaande vacatures niet ingevuld zijn en dit omwille van langdurige afwezigheid 
wegens ziekte, burn-out, zwangerschap … .   
 
Gepoogd wordt om deze vacatures in te vullen via deelname aan jobbeurzen, transfers van 
personeel MFC naar FAM, beroep doen op zij-instromers, aantrekken van studenten/stagiair(e)s 
voor een bepaalde duur, het inzetten van een mobiele ploeg, deelname aan jobdagen, regelmatig 
contact met de UCLL … . Het organiseren van de jobdag van 10 oktober in Centrum Ganspoel 
resulteerde uiteindelijk in 2 aanwervingen en het aanleggen van een bestand met een aantal 
mogelijke contacten. 
 



 

 

 
 
 
 
Naar de vakantie toe zal beroep worden gedaan op studenten die in de loop van de maand juni 
zullen worden opgeleid. 
Zoals vroeger reeds werd vermeld, zullen er nog binnen de komende jaren een aantal personen 
met pensioen gaan, hetgeen de situatie niet zal vergemakkelijken. 
Centrum Ganspoel blijft echter alert om erover te waken dat de bewoners een degelijke 
begeleiding/verzorging krijgen en roept de ouders op om bij eventuele problemen dit 
onmiddellijk te signaleren. 
 

3. Stand van zaken opstart nieuwe types BuBaO – type 2, 6, 9 
Katrien Strauven licht de stand van zaken toe. De strategische doelstelling is bereikt.  
Alle plaatsen zijn volzet en er blijven nog steeds vragen binnenkomen. Het blijft wel een heel zware 
uitdaging die toch moeilijk valt om vol te houden en dit voornamelijk omwille van het lerarentekort 
door leerkrachten die ziek vallen of andere uitdagingen willen aangaan. Samen met collega’s van 
het MFC werd bekeken wat de noodscenario’s kunnen zijn tot de krokusvakantie. De situatie is 
pittiger dan verwacht en naar de toekomst toe moet het vol te houden zijn. Nu zijn er 11 klassen 
in de lagere school en het ligt vooral moeilijk in 2 à 3 klassen.  Zoals in het verleden blijft opnieuw 
het busvervoer zorgen voor een zeer zware uitdaging.  
 

4. Bespreking vroegtijdige zorgplanning 
De sociale dienst licht het voorstel toe van de brief vanuit de werkgroep zorgcomfort,  gericht aan 
alle ouders/bewindvoerders (MFC en FAM). 
De aanwezige leden zijn het erover eens dat dit thema zeker bespreekbaar moet zijn en dat 
hiermee niet moet worden gewacht totdat de gebruiker gezondheidsproblemen heeft.  Het is erg 
belangrijk dat, bij een urgent medisch probleem of wanneer er niet meer kan worden ingezet op 
genezing, op voorhand gekend is welke de wensen en keuzes zijn van de  gebruiker en zijn 
naasten, zodat de juiste beslissingen voor de therapie/behandeling genomen kunnen worden.  
Naar jonge ouders toe vinden de leden de brief, zoals nu is opgesteld, te zwaar.  Er wordt teveel 
nadruk gelegd op de laatste levensfase.  Dit werd meer (beter) in detail (concreter) uitgelegd in 
de “Ganzeweetjes” Ga(n)zet – editie juni 2023.  Een brochure rond het thema “vroegtijdige 
zorgplanning” zal worden ontworpen en bezorgd worden aan alle ouders/bewindvoerders.  
Ook wordt voorgesteld om de rubriek “vroegtijdige zorgplanning” op te nemen in het 
handelingsplan. Naar aanleiding van het (jaarlijkse), terugkerende MDO zou dit dan 
bespreekbaar worden en kan dit worden aangepast aan de nodige zorg van dat moment. 
 

5. Fractioneren medicatie 
Om het medicatiegebruik voor het FAM in orde te stellen met de wetgeving en de toediening 
ervan te optimaliseren, is Centrum Ganspoel, sedert begin februari 2024, overgegaan tot het 
fractioneren van de medicatie en dit met behulp van een robot. Bedoeling is om het innemen van 
foute medicatie te herleiden tot nul.  
 
Op basis van input van de voorschriften (medicatieschema) neemt zo een robot de juiste 
medicatie voor één persoon en verdeelt deze in zakjes per dag/uur en wordt op elk zakje de 
benaming van het geneesmiddel en de kleur vermeld zodat de persoon, die de medicatie toedient, 
een duidelijk zicht heeft over het in te nemen geneesmiddel.  Deze zakjes worden voor één week 
geleverd.  Controle bij het toedienen, blijft nog steeds vereist. 
Noodleveringen voor medicatie blijven nog steeds mogelijk. 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
Teneinde de inname van de medicatie verder te optimaliseren zal Centrum Ganspoel: 

 Steekproefsgewijze de medicatie van een aantal gebruikers zelf controleren 
 De medicatiefiche meegeven met de gebruiker zodat ouders/bewindvoerders dit 

eveneens kunnen controleren of dit overeenstemt met wat vroeger werd ingenomen 
(product, aantal, tijdstip) 

Goed om weten is ook dat het geneesmiddel moet worden ingenomen zoals het wordt geleverd.  
Wat vroeger in pilvorm werd geleverd, kan nu onder de vorm van een gevulde capsule. 
 

6. Permanentieweken zomer 2024 
Tijdens de zomermaanden worden voor het MFC de volgende permanentieweken georganiseerd: 
de week van  8 juli en de week van 12 augustus.   
Aan de ouders wordt ook gevraagd om op 29 en 30 augustus opvang te voorzien voor de 
kinderen in het MFC omdat tijdens die dagen werk zal worden gemaakt om het nieuwe schooljaar 
voor te bereiden.  Gevraagd wordt om zoveel mogelijk de kinderen dan thuis te houden, maar 
wetende dat er wel opvang mogelijk is als het niet lukt. 
Het Gansspel wordt georganiseerd tijdens de week van 22 juli, 29 juli en 5 augustus. 
 

7. Varia 
 Christine Vanswijgenhoven licht via een powerpoint-presentatie de begroting voor het jaar 

2024 toe.  Deze begroting resulteert in een werkingstekort van € 546.270.  Na de verwerking 
van de financiële resultaten resulteert deze begroting in een tekort uit de gewone activiteiten 
van € 436.810. 

 Ilse Van Impe vermeldt dat haar loopbaan dit schooljaar eindigt.  Het COO-MFC bedankt haar 
voor haar jarenlange inzet. 

 De wafelverkoop, georganiseerd door het COO-MFC, bracht € 2.761 op.  De opbrengst zal 
worden gebruikt voor het financieren van de vakantiewerking. 

 
Ter herinnering 
Beide COO kunnen bereikt worden op de volgende e-mail adressen: 
 

 COO.FAM@ganspoel.be 
 COO.MFC@ganspoel.be 

 
Ouders, gebruikers of hun vertegenwoordig(st)ers kunnen de vergaderingen bijwonen zowel 
fysiek als digitaal. Beide COO streven ernaar dat alle leefgroepen vertegenwoordigd zijn in de 
vergaderingen. 
 
In naam van beide COO wens ik jullie een deugddoende vakantie en fijne zomermaanden. 
 
Eddy Mercy 
Secretaris COO-FAM  -  Lid COO-MFC  -  Waarnemend lid Bestuursorgaan 
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De Gakkende Ouder 

 
 
 
De Gakkende Ouder: paadjes naar geluk 

 

Mijlpalen zijn er om slingers aan op te hangen, lees ik op een kaartje. En cadeautjes, denk ik erbij. 
Mensen geven ze graag op de kleine en grote dagen van het leven. Vaak zijn ze vluchtig als wijn. Soms 
ademen ze eeuwigheid. Zoals woorden op papier. En zo gebeurde het dat The New World Book of 
Happiness op onze salontafel belandde. Een turf met bijdragen van denkers uit alle hoeken van de 
wereld. Ook van de Belgische psychiater Dirk De Wachter. Hij schreef een stukje over de ware zin van 
geluk. Die ligt in zorgzame verbinding met de Ander, schrijft hij. Op dat vlak zit het voor ons als 
zorgouders wel goed. Al bijna dertig jaar is het zorgen voor Pieter een wezenlijk deel van ons leven. 
We doen het met meer armen dan we hebben. Als een octopus. 

Op 1 juni was het de dag van de zorgouder. Niet dat daar in volle verkiezingskoorts veel aandacht aan 
besteed werd. Nee, het was een andere zorgmama die erop wees en in een interview kritiek spuide op 
politiek en samenleving die – haar woorden - zorgouders al te vaak in de kou laten staan. Want wie 
zorgt er ooit voor hen? Het is een vraag die binnenkomt, maar ik duw ze weg en lees verder over 
‘glimmers’ (Engels voor glinsteringen of sprankels). Momenten waarop iets moois je onverwachts 
ontroert. Die magische momenten moet je vangen, zoals de schaarse zonnestralen deze lente. Want, 
hoe meer schitteringen je opmerkt, hoe gelukkiger je bent. En omgekeerd, hoe gelukkiger je bent, hoe 
meer glinsters je rondom je ziet opduiken. Als plannende piekeraar heb ik het vaak moeilijk met dat 
momentaan bestaan. Maar daar schiet Pieter me te hulp. Niemand die zo in het moment leeft als hij. 
Voor hem bestaat geen toen of later, geen wat als. Alleen het nu. En in dat nu schommelt hij. Heen en 
weer. Vooruit en achteruit. Soms hevig, dan weer rustig en stil.  

En zegt nog een andere stem over paden naar geluk: zie je toch geen schittering in het moment, dan 
kun je je nog altijd laven aan positieve herinneringen. Aan kostbare momenten van toen die een brug 
slaan naar meer geluk vandaag. Ik doe de oefening en denk terug aan die warme zomer van enkele 
jaren geleden toen Pieter in een prachtige tuin in Frankrijk helemaal opging in de omgeving van het 
moment. Omkijkgeluk heet dat en kijk …  het helpt echt! 

 

Ann Gysemberg 
Mama van Pieter uit Huis 14 
  



 

 

Gansecho’s 
 
 
Succesvolle wandeldag op 26 mei: regen kon de pret niet drukken 
 
 
Op 26 mei vond een wandeldag plaats, met de mogelijkheid om je trouwe viervoeter mee te 
nemen. Ondanks de regen was de opkomst indrukwekkend: tussen de 80 en 90 enthousiaste 
wandelaars en ongeveer 30 honden trotseerden het weer. 
Bij aankomst werden goodiebags uitgedeeld, zowel voor de honden als voor hun baasjes, wat 
voor een extra feestelijke sfeer zorgde. Gedurende de dag werden meer dan 70 croque monsieurs 
verkocht, wat aangeeft dat de deelnemers wel trek hadden na de wandeling. 
Niet alleen wandelaars, maar ook enkele bewoners sloten zich aan bij de tocht, terwijl anderen de 
gezellige sfeer in het plattelandscafé kwamen opsnuiven. Voor de meeste wandelaars was dit de 
eerste kennismaking met Centrum Ganspoel en zijn bewoners en de feedback was unaniem 
positief. Het plattelandscafé bleek een verborgen parel, waarvan velen aangaven zeker terug te 
zullen komen. Sommigen boden zelfs aan om in de toekomst te helpen, terwijl anderen simpelweg 
genoten van een drankje na een wandeling door de schilderachtige velden rond Centrum 
Ganspoel. 
Een bijzondere dank gaat uit naar The Drinks uit Huldenberg, Poils et Plumes uit Hoeilaart en 
Aveve Bosmans uit Vossem voor hun steun en bijdrage aan deze geslaagde dag. Zonder hun 
hulp was dit evenement niet mogelijk geweest. 
Met zulke positieve reacties en een geweldige opkomst kunnen we terugkijken op een zeer 
geslaagde wandeldag! 
 
Joke Vantuycom 
Poelhuis 2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 

 

Gansecho’s 
 
 
Optreden “Er is altijd muziek” – BuSO 
 
 
 
 
Wij, de leerlingen van het BuSO, hebben samen met onze leerkrachten en logo’s een voorstelling 
gemaakt. Het was een voorstelling vol muziek, woord en gevoel. 
De titel van de voorstelling was: “Er is altijd ... muziek!” 
Het verhaal was gebaseerd op Robin Hood. Maar wij hebben het samen met de leerkrachten 
helemaal mogen aanpassen. 
Er moest heel wat gebeuren vooraleer de voorstelling kon doorgaan. 
Het decor moest gemaakt worden, kostuums en attributen gezocht zoals een kroon en een 
scepter voor de koning en zeer veel muziekinstrumenten. 
En dan moest er geoefend worden, zeer veel geoefend worden! 
Teksten werden vanbuiten geleerd, liedjes werden ingeoefend maar er werd vooral veel plezier 
gemaakt. 
Dan was het zover, in de namiddag hielden we een generale repetitie en ‘s avonds speelden we 
voor het publiek. 
We namen het publiek mee naar Melodina, een stad vol muziek waar de inwoners altijd vrolijk 
zijn. 
Koning Victorius de Eerste verlaat Melodina voor een tijdje samen met zijn vrouw. Hij gaat 
deelnemen aan Eurosong for Kings. 
Terwijl hij weg is, komt zijn broer Tiranius aan de macht in Melodina. 
Tiranius en Tinnitus, zijn raadgever, zijn niet zo lief voor de inwoners van Melodina. 
Gelukkig is Robin er om het volk te helpen! 
Tijdens de voorstelling waren er leerkrachten die zorgden voor een beleving in het publiek. Dat 
was zeer fijn! 
Onze leerkrachten, onze logo’s, onze directeur en iedereen die kwam kijken in het publiek was 
trots op ons. Dat is natuurlijk heel fijn om te horen! 😊 
Ik vond het heel fijn om aan deze voorstelling mee te werken net voordat ik afgestudeerd ben in 
het BuSO. 
 
Nabil Chebib 
BuSO 
 
 
We hebben met het BuSO een voorstelling gemaakt. 
Ik vond het fijn om één van de hoofdrollen te spelen, ik was Marie-Jeanne. 
Het was voor mij de eerste keer dat ik op een groot podium stond, dat was echt spannend! 
Ik had best veel stress, maar ik had er zin in en ik heb mij geamuseerd. 
Het was fijn dat er zoveel volk in het publiek zat, alleen al van mijn familie waren ze met acht 
komen kijken. 
Terwijl Robin een liedje zong voor Marie-Jeanne, waren de mensen in het publiek aan het zwaaien 
met het lichtje van hun gsm. Dat was heel mooi om naar te kijken vanop het podium! Ook mijn 
familie heeft meegedaan. 
Ik vond het heel leuk om de voorstelling te spelen maar nadien was ik wel heel moe. 
Als er ooit nog eens een voorstelling komt, doe ik zeker terug mee! 
 
Lina Lefever 
BuSO  



 

 

Gansecho’s 
 

 
 
Interview Robbe – Margot van het BuSO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Robbe en Margot zitten samen in de leefgroep De Pit en in de klas Indigo.   

Sinds kort gebruikt Margot een witte stok. Hiervan wou reporter Robbe het fijne weten. Hij bedacht 
vragen tijdens de logo en vervolgens vroeg Robbe aan Margot of hij van haar een interview 
mocht afnemen. Margot zag dit gelukkig helemaal zitten. 😊  

 

Margot, jij gebruikt sinds kort een witte stok. Waarvoor dient deze stok bij jou precies?  

Ik gebruik de stok vooral voor het openbaar vervoer en voor de mobiliteitslessen bv. om naar de 
winkel en op uitstap te gaan. 

Ik gebruik de stok ook om trappen op en af te gaan en om de straat over te steken. Zo zien 
automobilisten dat ik slechtziend ben want ik zie bv. ook niet wanneer een automobilist teken doet 
dat ik mag oversteken. 

 

Wanneer gebruik jij nog je witte stok? 

Ik gebruik mijn witte stok wanneer ik de bus of ander openbaar vervoer gebruik, om de straat 
over te steken, om trappen op en af te gaan omdat ik geen dieptezicht heb. 

 

 

 



 

 

 
 
 
 
 
Als je nu je stok gebruikt om de bus te nemen, wat is dan het verschil met vroeger toen je geen 
stok gebruikte? 

Ik voel mij vooral veel zekerder. Bij trappen op- en afgaan en bij het oversteken van de straat, 
voel ik gemakkelijker de rand en dan weet ik precies wanneer ik moet opstappen of oversteken. 

 
Met mijn witte stok stap ik ook sneller, zegt de juf. Daardoor kan ik de groep beter volgen. Vroeger 
liep ik altijd vanachter en moesten de anderen op mij wachten. 

 

Tussen de bus en het voetpad of tussen de trein en het perron is er 
altijd een spleet. 

Is het op- en afstappen met je stok gemakkelijker geworden? 

Ja, veel gemakkelijker! Vroeger was het voor mij moeilijk om de rand 
te vinden en nu lukt dat beter dankzij mijn stok. Ik voel mij ook veiliger. 
Het valt mij op dat buschauffeurs en automobilisten ook veel 
vriendelijker zijn en meer geduld hebben. Nu wacht de chauffeur om 
te vertrekken tot ik zit, vroeger was dit niet zo en verloor ik mijn 
evenwicht. 

 

Hoe vind je dat mensen reageren op je witte stok? 

Ze hebben veel meer geduld. Het is voor mij veel aangenamer. 

 

Heb je soms schrik om ergens tegen te botsen? 

Ja, dat is soms wel gênant. Soms zit ik met mijn stok tussen voetgangers hun benen. Maar de 
mensen nemen mij dat niet kwalijk omdat ze mijn stok zien en daardoor weten dat ik slechtziend 
ben. 

 

Ik zie dat jij je stok niet altijd gebruikt. Je loopt soms ook aan iemands arm bv. in het bos. 
Waarom is dat? 

In het bos is alles oneffen, daardoor voel ik mij onstabiel. Als ik dan bij iemand aan de arm kan 
hangen, voel ik mij veiliger en kan ik beter stappen. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 
 
 
 
Vind je het belangrijk dat mensen aan je vragen of ze je mogen helpen en op welke manier ze 
je mogen helpen? 

Ik vind het wel fijn dat mensen mij vragen of ze me mogen helpen. Ik heb dan het liefst dat ze mij 
een arm geven. 

 
Als er verschillende mensen je begeleiden, heb je in iedereen evenveel vertrouwen? 

Neen, ik heb meer vertrouwen in mensen die ik al langer ken en die mij al meerdere keren begeleid 
hebben. Ik voel het ook wel wanneer mensen al meer ervaring hebben met begeleiden van een 
slechtziend persoon. 

Jij zit nu in het BuSO bij Ganspoel en je bent hier heel wat aan het leren. Wat ga je hiervan later 
nog kunnen gebruiken? 

Dingen om zelfstandiger te kunnen worden zoals bv. naar de winkel gaan en koken.  

 

Zou je later zelfstandig willen wonen of met hulp? 

Ik zou het liefst zo zelfstandig mogelijk wonen maar om naar de winkel te gaan of de bus te 
nemen, zou ik graag iemand bij mij hebben voor de zekerheid. 

 

Dankjewel, Margot voor dit interview! 

 

Robbe Leunis 
BuSO 
  



 

 

Gansecho’s 

 
Artikel van Lex - BuBaO 

 
Ik ben Lex en ik ben in Ganspoel sinds 2021. Al 3 jaar dus. 
Maar nu ga ik naar het middelbaar. 
Mijn eerste dag in Ganspoel was een beetje spannend. 
Ik was heel stil de eerste paar dagen. 
Maar na het eerste schooljaar, was ik een beetje meer aan het praten met iedereen. 
Tijdens het tweede schooljaar zijn Ilhan en ik vrienden geworden. 
Ilhan gaat ook naar Woluwe. 
 
Het eerste schooljaar waren er 7 kinderen in de klas: Ilhan, Yagana, Mats, Mona, Johan, Victor en 
ikzelf. We zijn toen op schoolreis naar een riolenmuseum geweest. Wij hadden vertraging op de 
metro. Daarna zijn wij naar mijn frituur geweest. Iedereen  heeft genoten van de frietjes. 
 
In het tweede schooljaar gingen er 4 kinderen weg: Yagana, Mats, Victor en Mona. Maar er 
kwamen 2 kinderen bij: Aris en Caztor. 
 
In het derde schooljaar zat ik in klas oker en was er één kind bij gekomen. Tibo is in onze klas bij 
gekomen. 
 
Wij hebben allemaal leuke dingen gedaan dit laatste schooljaar. 
Zo zijn we een keer gaan sleeën. Nadien hebben we een lekkere chocomelk gedronken. 
We hebben ook een film gemaakt. De film heet “Who does it??”. 
 
Lex Verbelen 
BuBaO 
 
 

 

 

 

 
 
 

  

 



 

 

Gansecho’s 

 

Artikel van Ilhan - BuBaO 
 
Ik ga vertellen over mijn traject op Ganspoel. 
Ik ben hier al 8 jaar en dit is mijn laatste jaar op Ganspoel. 
 
De eerste dag toen ik naar hier kwam, was het heel moeilijk voor mij, want ik moest al op mijn 
eerste dag op internaat blijven. 
 
Op de tweede dag had ik twee keuzes: op internaat blijven of elke dag naar huis gaan.  
Ja, natuurlijk was ik heel klein en dom en koos ik voor het internaat. 
Maar nu denk ik… had ik toch maar gekozen om naar huis te gaan. 
 
Mijn eerste schooljaar was bij juf Jozefien en Jessica. En de rest van mijn traject op school in 
Ganspoel, 7 jaar dus, bij juf Gerlinde. 
 
Mijn leefgroepen 
De eerste twee jaren, in 2016 en 2017, zat ik in het Wit Huisje. 
In 2018 moesten we met de klas en de leefgroep naar Ter Meeren, want het plan was dat ze op 
Ganspoel de poelhuizen gingen bouwen. 
 
In 2020 kwamen we terug naar Ganspoel. Ik zat toen een half jaar bij juf Julie en moest ik terug 
een jaar in het Wit Huisje blijven. 
 
In 2021 ben ik naar Overkant gegaan. Nu ben ik nog steeds daar. 
Ah… ik moet nog even iets zeggen... 
Als jullie juf Gerlinde ooit als leerkracht hebben, ren dan snel weg… want ze geeft te veel 
taken!!!!!!!!!! 😊 
 
Daag!  
 
Ilhan Turkeli 
BuBaO 
 
  



 

 

Gansecho’s 

 

Onze schoolreis van 13 juni 2024 
 
Ik vond onze schoolreis best wel leuk. Ik vond het hoogteparcours leuk en de frietjes waren super 
lekker. 
Ik vind dat jullie het goed georganiseerd hebben, want iedereen kon iets doen. Ook de blinde 
kinderen. Het was super leuk! 
 
Johan Mougang 
BuBaO 
 

 

 
We zijn met het busje naar de Halve Maan in Diest geweest. Ik heb het hoogteparcours niet 
gedaan. Ik heb wel de zipline gedaan, zelfs 2 keer! 
Ik heb frietjes met een kipcorn gegeten. 
Ik vond de zipline het leukste. 
 
Tibo Smits 
BuBaO 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gansecho’s 

 
Het zomerevent donderdag 20 juni 2024 
 
We hebben geluk gehad met een beetje zon. Een moment om samen te genieten van een lekker 
hapje en drankje. 
Een droog moment om samen het zware schooljaar af te sluiten. 
We willen jullie bedanken voor alles met dit kleine gebaar. 
We hopen nu samen op een warme zomer. 
 

Charis Delagaye 
Assistent Manager 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

  



 

 

#Ganspoel 
 

 
 
Aanbod EersteLijnsPsychologie (ELP) 

 

Je gezichtsvermogen verliezen, is geen evidentie. Iedereen heeft zijn eigen manier om met dit 
verlies om te gaan, uitgaande van eigen noden, behoeftes, krachten en talenten. 

 

Het is vanzelfsprekend dat je soms radeloos bent, dat je de moed verliest, je eenzaam voelt in je 
verdriet, dat je niet weet hoe alles verder zal verlopen, dat er niets anders meer door je hoofd 
spookt …. 

 

Aan personen met een visuele beperking bieden we steun om mee te denken over hoe hij 
bepaalde onzekerheden of problemen kan aanpakken. De eerstelijnspsycholoog biedt 
kortdurende hulp tijdens dit traject van verliesverwerking. 

 

We bieden individuele consultaties aan: onze gespreksruimte vind je op het adres… 

Emino Leuven, Willemsstraat 7, (stadscentrum) Leuven.  

 

Doelgroep: Personen (vanaf 15 jaar) met een visuele handicap en/of hun mantelzorgers.  

Duur therapie: 8 sessies (jaarlijks) van 45 minuten   

Deelname: kost € 11 per sessie (€ 4, met verhoogde tegemoetkoming) 

 Gratis voor jongeren t/m 23 jaar. (< 24) 

Contact: Benedikte Dewulf, benedikte.dewulf@lichtenliefde.be (per mail) of telefonisch op 
0487/29.09.79 

  

mailto:benedikte.dewulf@lichtenliefde.be


 

 

#Ganspoel 
 
 
G-skikamp 
 
 
Deze zomer organiseert SnowWorld Antwerpen samen met Kando een supertof G-skikamp! 
De plaatsjes zijn beperkt tot 12 kinderen. 
 
Kyra Visser (zij/ haar) 
Stafmedewerker Vrije Tijd 
Kando Antwerpen-Mechelen 
 
Plantin en Moretuslei 128 
2018 Antwerpen 
0480 62 31 33 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 

 

#Ganspoel 
 
 
Wandeling met gids voor mensen met een visuele beperking 
 
 

Het RivierPark Maasvallei is afgelopen jaar uitgeroepen tot landschapspark en organiseert 
maandelijkse een wandeling met gids voor het brede publiek. Op zondag 14 juli wordt er een 
wandeling voor mensen met een visuele beperking georganiseerd.  

 

De klemtoon ligt tijdens deze wandeling op het voelen, ruiken en proeven van verschillende 
texturen en geuren. Natuur beleef je met al je zintuigen. Samen met de enthousiaste gids, 
MaasVerkenner Marjolijn Heuvelman, ontdek je via rolstoeltoegankelijke wandelpaadjes het 
natuurgebied Negenoord in Dilsen-Stokkem, dat beheerd wordt door Limburgs Landschap vzw 
en door de Maas is geboetseerd. Je kan voelen aan een bever en ruiken aan streekgebonden 
bloemen. Start op zondag 14 juli om 14 uur bij Visitorcentrum De Wissen. Parkeren op parking P10 
De Wissen-Negenoord (Negenoordlaan 2, 3650 Dilsen-Stokkem). Het is aangeraden om een 
begeleider mee te nemen naar de excursie. Het aantal plaatsen is beperkt en een ticket 
reserveren is verplicht (4 euro per persoon) via https://tibbaa.com/order/kqfbptlvui?lang=nl 

 

Vragen over de wandeling kun je mailen naar regina.haenen@rlkm.be. 

 

Regina Haenen 
Gebiedsmedewerker RivierPark Maasvallei 
- Afwezig op vrijdag - 

Winterslagstraat 87 • B-3600 Genk • www.rlkm.be • www.rivierparkmaasvallei.eu 
T + 32 (0) 89 65 56 65 • M + 32 (0) 478 46 02 08 

 
 
 
 
 
 
 
 
  

https://tibbaa.com/order/kqfbptlvui?lang=nl&fbclid=IwAR1gI-e2MSYIQ4YCv3zLMF5IXLNkUccOnH9lDJeApbAy9U8i_l47NPdYO0Q_aem_ASDlGsjZmpKNmmX8rVnJpxeHtHc8H9F3UzyZXSJCTtjZrgiFIclU2yDjyCS-Jo_Ttm9fg4hb2yAas5EPZwz6N0nN
mailto:regina.haenen@rlkm.be
https://www.rlkm.be/
http://www.rivierparkmaasvallei.eu/


 

 

#Ganspoel 
 
 
Zomerwandeling zaterdag 6 juli 2024 
 

De Vrienden van Heverleebos & Meerdaalwoud nemen je mee op verkenning door de natuur, 
laten je aan bloemen ruiken, geluiden herkennen en boomschors voelen. Het wordt een heerlijke 
ervaring! Meer info in de flyer in bijlage. 

We spreken af aan de ingang van het Arenbergkasteel aan de kardinaal Mercierlaan om 14u. 

Prijs: €2 voor Kandoleden/ €4 voor niet Kandoleden. 
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